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W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie dewastacji kopca Wandy, złoŜoną między 

sesjami Rady Miasta Krakowa w dniu 21 maja 2009 r., uprzejmie informuję: 

Kopiec Wandy usytuowany jest na obrzeŜach miasta i znajduje się w duŜej odległości od 

waŜnych węzłów komunikacyjnych, co powoduje, Ŝe jest miejscem mało uczęszczanym 

zarówno przez mieszkańców okolicznych dzielnic jak i turystów. 

Ujawnione w dniu 28 kwietnia br. zniszczenie chodnika na kopcu Wandy zostało pisemnie 

zgłoszone przez Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu do Komisariatu Policji VIII, os. 

Zgody 10 (jego kserokopię przekazuję w załączeniu-[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]); ZIKiT poinformował takŜe StraŜ Miejską prosząc 

jednocześnie o wzmoŜenie kontroli w rejonie kopca, szczególnie w godzinach wieczornych i 

nocnych. 

Przeprowadzona przez Policję analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

wykazała, Ŝe w rejonie kopca Wandy występuje wyraźna tendencja spadkowa zdarzeń o 

charakterze przestępczym, co powoduje doraźne monitorowanie tego terenu. Komisariat Policji 

VIII w pierwszej kolejności dyslokuje siły prewencyjne oraz kryminalne w rejony, w których 

występuje znacznie większe zagroŜenie występowania czynów zabronionych, a ma to miejsce w 

szczególności na osiedlach nowohuckich. W godzinach wieczornych i nocnych policjanci w 

ramach działań doraźnych patrolują teren kopca Wandy. Rejon ten nadal będzie pozostawał pod 

nadzorem słuŜb prewencyjnych i kryminalnych, jednakŜe z uwzględnieniem w pierwszej 

kolejności miejsc szczególnie zagroŜonych przestępczością pospolitą. 

Kamera zamontowana na latarni przy kopcu Wandy uległa uszkodzeniu na początku  

2009   roku.  StraŜ  Miejska  w  porozumieniu  z  Dzielnicą  XVIII  przeznaczyła  środki  na  jej 




